
Srečanje
slovenske

mladine
treh dežel

Spet se oglašamo, to pot s tret-
jega tradicionalnega srečanja
slovenske mladine u Avstrije,
Italije in Slovenije.

Gostovali smo v slovenskem
hotelu Obir v Železni kapli. Že
dopoldne smo se prtgovarjali s
predsednikom zveze slovenske
mladine Koroške Marjanom
Pečnikom. Predstavil nam je
mladino nekako takole: ZSM
Koroške je edina frontna mla-
dinska organizacija na Koro-
škem. V svojih vrstah združuje
mlade iz vseh političnih taborov,
tako katoličane kakor komuniste
in napredno misleče mladince, ki
stoje za 7. členom. Njeni bistveni
značilnosti sta, da je bila zasno-
vana med NOB in da ni vezana
na strankarsko pripadnost.

Koroška mladina je ožje orga-
nizirana v krajevnih združenjih.
Trenutno jih je pet (Globasnica,

Škocijan, Pliberk, Zelezna kapla
in Borovlje), ustanoviti pa name-
ravajo še šesto v Žlabeku na je-
zikovno najbolj ogroženem po-
dročju v Avstriji. Organizacijsko
bi lahko obliko krajevnih zdra-
ženj primerjali z našitni občin-

skimi konferencami. Vsak dela
samostojno in poroča v Celovcu,
ki ima funkcijo koordinatorja.

Srečujejo se s problemi, ki so
značilni za skoraj vse narodnosti.

Na Koroškem je prisotna močna
asimilacija slovenske mladine. Mladi
se odseljujejo v industrijske centre,
ki pa so zunaj Koroške. Torej gre na
eni strani za narodnostni in na drugi
za ekonomski problem. Vsak koroški
Slovenec, ki se odseli, je za narod-
nost izgubljen, obenem pa ni indu-
strijskih zmogljivosti, ki bi zaposlile
mlade delavce doma. V zadnjem
času se kot rešitev tega problema po-
stavlja zahteva po gospodarskem ra-
zvoju, da bi se ti deli hitreje razvijali,
kakor se razvija celotna Avstrija.

Uradni del srečanja je bil name-
njen ocenitvi dosedanjega sodelova-
nja in smernicam za nadaljnji razvoj.
Glede preteklega dela smo ugotovili,
da je predvsem naša občinska konfe-
renca prek KMO najaktivnejše sode-
lovala s krajevnim združenem ZSM
Železna kapla na športnem, kultur-
nem in idejnopolitičnem področju.
Za bodoče pa smo sklenili, naj bi bilo
predvsem več medsebojnih srečanj, s
čimer bi zagotovili boljše sodelova-
nje in obveščanje z obeh strani.
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